

•ITINERARY FEATURES 行程特包

- Experience a thrilling ride through the rainforest on the Puffing Billy steamed train 普芬比利蒸汽小火车~体验穿越热带雨林的刺激
- Taste Melbourne's finest wine 品尝墨尔本最优质的葡萄酒
- Enjoy fun family attraction on A Maze N Thing 享受家庭欢快时光于A Maze N Thing
- Experience the magic of little penguins returning home at sunset to one of the largest penguin colonies in Australia 观赏小企鹅在日落归巢的魔力,这里也是澳大利亚最大的企鹅群
- Discover the most beautiful harbour in the world on a sightseeing cruise that takes you leisurely into the most beautiful and fascinating coves of Sydney Harbour 乘观光游船探索世界上最美丽的海港,迷人的悉尼海湾
- Featherdale Wildlife Park ~ Sydney's ultimate interactive wildlife experience
 费瑟黛尔野生动物园 ~ 近距离与悉尼野生动物互动
- Explore World Heritage-listed Blue Mountains National Park, home of the famous Three Sisters in Katoomba
 探索列入世界遗产名录的蓝山国家公园·这里是卡通巴着名的三姐妹的故乡





Discover the world on a sight seeing cruise 東观光游館探索世界上最美丽的章蹇

Explore World Heritage-listed Blue Mountains National Park 探索列入世界遗产各最的蓝山国家公司

详情行程 ITINERARY DETAILS



: Buy : 购物



: UNESCO : 联合国教科文组织











: Photo stop : 摄影站



Day / 天	See / 看	Eat / 美食	Sleep / 住宿
1	Kuala Lumpur 🤻 Singapore 🔻 Melbourne 吉隆坡 🔻 新加坡 🔻 墨尔本	-	<u>-</u> -
2	Arrive Melbourne : Fitzroy Garden, Parliament House of Victoria, Federation Square, St. Patrick's Cathedral, The Shrine of Remembrance, The Royal Exhibition Building, Crown Casino and China Town: Queen Victoria Market (Close on Mon,Wed & Public Holiday) 抵达墨尔本	B: Meal on board L: Asian D: Chinese 6 Dish 早: 机上用餐 午: 亚洲式	Travelodge Docklands 3* / similar (3 Nights) 港口旅客之家3*/同级
	註 : 菲茨罗伊花园, 国会大厦, 艺术中心, 圣巴德利爵主教座堂·战争纪念馆, 皇家展览馆, 皇冠赌场和唐人街: 维多利亚女皇市场 (每逢星期一·三及假日休业)	中:亚洲马晚:中式 6 道菜	(3晚)
3	Melbourne (50km) → Puffing Billy (50km) → Melbourne Puffing Billy Steamed Train ~ for a journey through the heart of its rainforest. (1 way Belgrave to Menzies Creek Station or Menzies Creek Station to Belgrave) Gourmet: Rochford Winery ~ Wine Tasting	B : Hotel L : Local - 2 course D : Thai	
	 Chadstone Shopping Centre 墨尔本(50公里) ➡ 普芬比利(50公里) ➡ 墨尔本 普芬比利蒸汽小火车 ~ 这是穿越热带雨林的旅行(单程从贝尔格雷夫站到敏志溪站或敏志溪站到贝尔格雷夫站) / 美食:罗富酒庄 ~ 品尝红酒 Chadstone 购物中心 	早:酒店午:道地-2道菜晚:泰式	
4	Melbourne (142km) → Philip Island (134km) → Melbourne : Brighton Beach ~ Colourful bath house : A Maze N Thing ~ Included Puzzle Island, Illusion & Slide, Puzzles & Maze and Magic Manor Penguin Parade with standard viewing platform ~ Experience the magic of little penguins returning home at sunset to one of the largest penguin colonies in Australia : Philip Island Chocolate Factory	B : Hotel L : NIL D : Chinese 6 Dish	
	墨尔本(142公里) ➡ 菲利普岛(142公里) ➡ 墨尔本	早:酒店午:自理晚:中式6道菜	

(5)

Melbourne (1h25m) **37** Sydney, New South Wales

: Harbour Bridge, the famous Darling Harbour, the Rocks, the King Cross, Chinatown, the Opera House, Mrs Macquarie's Chair

i Sydney Fish Market, Paddy's Market (Close on Mon, Tue & Public Holiday)

: Captain Cook Cruise ~ one of the finest sightseeing cruise experiences on Sydney Harbour. The cruise takes you across the entire main harbour with great views of the Sydney Harbour Bridge, Sydney Opera House and various other landmarks. (Included coffee / tea)

墨尔本(1小时25分钟) ズ 悉尼,新南威尔斯

:海港大桥,达令港,岩石区,英皇十字街,唐人街,悉尼歌剧院,麥加里夫人石椅

🛗 : 悉尼鱼市场,水稻市场 (每逢星期一,二及假日休业)

:库克船长游轮~悉尼港最好的观光游船体验之一。游轮将带您穿越整个主要港口,欣赏悉尼海港大桥,悉尼歌剧院和其他地标美景(含咖啡/茶)

B : Hotel L : NIL

早:酒店

D: Buffet at the Star Casino

Travelodge Sydney 3* / similar (2 Nights)

悉尼旅客之家 3*/ 同级

午:自理___ (2晚)

星港城赌场

(6)

Sydney (79km) Blue Mountains (79km) Sydney

ii) | 🌞

: Featherdale Wildlife Park ~ Australia's unique wildlife in a natural bush setting within the Sydney metropolitan area! You may hand feed a kangaroo, wallaby or emu; or enjoy a face-to-face encounter with one of the friendly koalas, enjoy a relaxing time at its café or buying some souvenirs at the shop

👩: Echo Point Lookout

: Blue Mountains with ultimate discovery pass ~

Scenic Railway: with glass-roofed carriage offering expansive views of the rainforest setting and the spectacular Jamison Valley.

Scenic Skyway: It is the first cable car with a glass floor in the world. The journey is 720 meters, and passengers will be able to overlook the blue mountain landmarks such as the three sisters peak at an altitude of 270 meters from the deep valley.

Scenic Cableway: Discover panoramic views of the Blue Mountains through a fully enclosed cabin offering a unique vantage point for viewing the Three Sisters, the Orphan Rock, Mt Solitary and the Katoomba Falls. Scenic Walkway: When step into a picturesque forest national park, the whole of eucalyptus scent in the air, give a person a kind of natural idyllic feelings.

悉尼(79公里) ➡ 蓝山(79公里) ➡ 悉尼

1 /

: **费瑟黛尔野生动物园** ~ 于悉尼市区范围内的野生动物!您可以 亲手喂袋鼠、小袋鼠和鸸鹋;或者享受与友好的考拉面对面 交流,有时间还可在其咖啡厅享受或其商店购买一些纪念品.

🚮: 回音角观景

<u>î</u> / 🝿

: 蓝山国家公园景观缆车通票 ~

观光列车:车厢配以全景天窗让您可尽览雨林地貌以及壮阔的詹姆森山谷。空中缆车:是全世界第一个采用玻璃地面的缆车,全程720米,带着旅客在离深谷270米的高空俯瞰蓝山三姊妹峰等蓝山地标。

景区索道:透过一个完全封闭的包厢看蓝山的全景· 这是一个独特的观察点·可以看到三姐妹、孤石、孤峰山和 Katoomba瀑布。

兩林栈道:当步入风景如画的原始森林国家公园时,整个空气中散发著尤加利树的清香·给人一种返朴归真的世外桃源般的感受。

B: Hotel

L: Seafood Basket

D:Thai

早:酒店午:海鲜篮晚:泰式

B:Hotel 早:酒店

Other information

1 Estimate Climate: Spring (Sep-Nov) 9-11 °C, Summer (Dec-Feb) 12-23 °C,

Autumn (Mar-May) 11-20 °C, Winter (Jun-Aug) 6-15 °C

气候预测: 春季 (九-十一月) 9-11 ℃、夏季 (十二-二月) 12-23 ℃、

秋季(三-五月)11-20℃, 冬季(六-八月)6-15℃

2 Currency: Australian Dollar (AUD) 货币:澳大利亚元 (AUD)

(i) DISCLAIMER

Disclaimer:

- 1. Tour commentary will be conducted in English with simple Mandarin or Cantonese translation by Tour Leader.
- 2. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
- 3. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.
- 4. Local specialty meals are subject to the season and availability at time of travel.
- 5. Sightseeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.
- 6. The group departure is subject to a minimum group size of 25 paying adults and a maximum of 38 paying adults.
- 7. All pictures shown are for illustration purposed only, actual may varies.
- 8. All pricing for optional are for reference purposes only and subject to change without any prior notice. Final prices are to be confirmed by the

免责声明:

- 1. 全程使用英文讲解, 领队将以中文或粤语简约地说明。
- 2. 我们有权改变顺序或更改,修正或改变行程,如果有必要,恕不另行通知。
- 3. 所有航班及酒店乃暂定性,最终确认将随后通知。
- 4. 膳食安排将可能因季节材料转换及不同出发日期而有所变动。
- 5. 行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。
- 6. 本团成团人数将以最少25位及不多于38位付费成人为标准。
- 7. 所有显示图片均仅供为说明用途,实际可能会有所不同。
- 8. 所有自费项目价格均仅供为参考用途,如果有更改恕不另行通知。请向领队询问及确认最终价格。

Operated by



PARLO TOURS SDN BHD 壩羅旅游社有限公司 (24106-H/KPL 0218)